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Plażówka wróci do Kielc w przyszłym roku?

Za sprawą Międzynarodowego Festiwalu Sportów Plażowych od połowy sierpnia do
końca wakacji na kieleckim Rynku mogliśmy podziwiać wspaniałych sportowców i
samemu też spróbować swoich sił w piłce plażowej. Była to wielka gratka dla
kibiców, ale przede wszystkim atrakcyjna propozycja dla młodzieży, która mogła
aktywnie, z dala od komputerów i smartfonów, spędzić tu końcówkę wakacji.

Tegoroczną edycję imprezy podsumowali dziś: członek Zarządu Województwa Mariusz
Gosek i przedstawiciele Międzynarodowego Centrum Sportów Plażowych – Piotr
Głogowski i Paweł Zagumny. Rozmawiano także o możliwościach współpracy przy
organizacji podobnych projektów w przyszłości.

Międzynarodowy Festiwal Sportów Plażowych to cykl imprez, który w tym roku od maja do
września gościł w 6 miastach w Polsce. W każdym z miejsc, do których zawitał Festiwal,
kulminacyjnym punktem były trzy weekendy z prestiżowymi międzynarodowymi turniejami z
udziałem czołowych zagranicznych oraz polskich zespołów. Turnieje realizowano w trzech
dyscyplinach: piłki siatkowej, piłki ręcznej i piłki nożnej. Od poniedziałku do piątku na
festiwalowej arenie odbywały się zajęcia dla dzieci i młodzieży, z kolei soboty i niedziele były
dniami turniejowymi. Wśród licznych atrakcji dla kielczan zorganizowano m.in. treningi
siatkówki plażowej pod okiem doświadczonych trenerów, zajęcia sportowe prowadzone
przez Pawła Zagumnego (Mistrza Świata z 2014 roku i Ambasadora Festiwalu), zajęcia
fitness, konkursy i quizy sportowe.

– Tegoroczny Międzynarodowy Festiwal Sportów Plażowych w Kielcach uważam za
wydarzenie bardzo interesujące, zarówno ze względu na promocję zdrowego trybu życia
poprzez aktywność sportową, jak i promocję miasta na arenie międzynarodowej.
Chcielibyśmy, aby w przyszłości imprezy takiej rangi znów zagościły w naszym regionie –
mówi członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Mariusz Gosek.


